
 

 

 

 

Stein, 3 februari 2022 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN  

(Ex art. 155 lid 1 Gemeentewet jo. art. 42 Reglement van Orde) 

 

Betreft: Uitbreiding sanitaire ruimten RKSV de Ster 

 

T.a.v.:  Het college van Burgemeester en Wethouders, 

 

Geacht college,  

Uw schrijven d.d. 18 januari 2022 (zaaknummer 0971171854) inzake de stand van zaken uitbreiding 

sanitaire ruimten RKSV de Ster heeft ons toch enigszins verrast. 

Tijdens de begrotingsvergadering van 4 november 2021 hebben wij hiervoor aandacht gevraagd en u 

geattendeerd op de signalen die wij hadden ontvangen dat de verbouwing niet binnen het 

beschikbaar gesteld budget te realiseren zou zijn. Als reactie kregen we toen dat er binnen het 

gemeentehuis geen enkel signaal was binnengekomen van de vereniging dat het budget niet 

toereikend zou zijn.  

En dan nu uw schrijven d.d. 18 januari 2022. Helaas blijkt nu dat de ons bereikte berichten en de 

gevraagde aandacht hiervoor dus wel terecht waren. Vandaar onderstaande vragen. 

1. Heeft u n.a.v. de signalen tijdens de begrotingsvergadering navraag gedaan bij de vereniging 

RKSV de Ster inzake de stand van zaken m.b.t. de uitbreiding van de sanitaire ruimten? 

Zo ja, wat was daarvan de uitkomst? 

Zo nee, waarom niet? 

2. De brief van RKSV de Ster is al van eind december. Heeft inmiddels al een overleg met de 

vereniging plaatsgevonden? 

Zo ja, wat was daarvan de uitkomst? 

Zo nee, wanneer gaat dat overleg dan wel plaatsvinden? 

3. Voor welk budget denkt de vereniging de uitbreiding wel te kunnen realiseren? 

4. Heeft het college al gezocht naar aanvullende financieringsmogelijkheden en waar kan dan 

aan gedacht worden? 

5. De motie van 31-10-2019 geeft ruimte om een verzoek voor krediet aan de raad voor te 

leggen. Waarom heeft u zo’n verzoek voor extra budget niet aan de raad gedaan? 

Het verschil tussen de ingediende offerte van € 230.000 en budget van € 70.325 was ons inziens 

aanzienlijk. Na offertedatum zijn prijzen alleen maar verder gestegen en mogelijk blijven de prijzen 

stijgen en gaat meer tijd dus ook meer geld kosten. Tijd is geld gaat hier wel degelijk op. 

Vandaar dat wij als CMB ook blijven aandringen en vragen u dan ook dit met spoed op te pakken. 

 

 



 

 

Vanuit de gemeente zijn naar de vereniging RKSV de Ster verwachtingen gewekt en toezeggingen 

gedaan. 

 

Als CMB vinden wij het zeer teleurstellend dat na het niet doorgaan van het tweede kunstgrasveld en 

de vertraging bij de aanleg van de velden er nu ook nog verdere vertragingen ontstaan bij de 

uitbreiding van de sanitaire ruimten. 

 

 

Hoogachtend, 

Namens de fractie CMB 

Willem Thewissen 

Jean de Vries 


